
 

 

Brøndbyvestervej – Gyvelvej afd.6 

 

26 marts 2025      Referat af Bestyrelsesmøde  

Tilstede: Lise-Lotte - Gitte – Sandra – Jimmi – Horst 

Afbud: Christina 

 

På forespørgsel hvor langt Jimmi var nået, med hensyn til udskiftning af vaskeri på 

Brøndbyvestervej, var svaret at der ikke var indkommet noget tilbud endnu. 

Det undrer mig i forehold til hvornår udskiftningen af Vaskeriet blev vedtaget. 

Der er stadig store problemer med Asian vedrørende støj, hvor særlig de lejere som 

bor direkte over forretningen er særlig udsatte. Jimmi har talt med udlejningschefen 

Helle om dette, og vil nu prøve at formidle et møde med Asian og beboerne 

vedrørende støjen. Forslaget fra os er at dette holdes hos Glostrup Boligselskab. 

Brøndbyvestervej har stadig problemer med skraldaffald fra Forretningerne. Jimmi 

vil følge op med sagen. Ligeledes er der også problemer med skimmelsvamp som der 

også skal ses på. 

Det blev aftalt på mødet, at Christina sørger for et skilt kun for beboere ved 

grillpladsen. 

Aftalen er også at Christina, Gitte og Sandra følger op på de vedhæftede planer fra 

markvandringen. 

Der blev ikke aftalt et næste møde. Afventer udspil fra Christina. 

 

Referent: Horst 

 

 


